

Date: 14 October 2025

التاريخ: 14 أكتوبر 2025

To: Market Supervision Department
Boursa Kuwait

السادة/ إدارة الإشراف على السوق المحترمين
بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد...

Subject: Comment on the Unusual Trading on Boursa Kuwait Securities (K.P.S.C) 's share

الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على سهم شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك) عامة

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 10 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and it's amendments, and with reference to the e-mail sent by your department regarding the request for comment on the unusual trading on the shares of Boursa Kuwait Securities Company (K.P.S.C) during today's session 14/10/2025, Boursa Kuwait would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 10 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، وبالإشارة إلى البريد الإلكتروني المرسَل من قبلكم بشأن طلب التعقيب على التداول غير الاعتيادي على سهم شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك) عامة خلال جلسة اليوم الثلاثاء الموافق 2025/10/14، تود بورصة الكويت الإفادة بما يلي:

There have been no recent developments that will affect the company or its position and which have led to this unusual trading activity. There is no material information that requires disclosure as per the Law or Executive Bylaws referenced above in this regard.

لم يحدث مؤخراً أية تطورات من شأنها التأثير على الشركة أو شؤونها بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول ولم تتوفر أية معلومات جوهرية تتطلب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام القانون أو اللائحة المشار إليها.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير...

Obied Hisham Juwaihan
Compliance & Corporate Governance Director



Handwritten signature in blue ink.

عبيد هشام جويحان
رئيس إدارة الالتزام الرقابي وحوكمة الشركة